
 
 

П Р О Т О К О Л  

№27 
 

Днес, 10.10.2016 г., се проведе извънредно заседание на Общински съвет-Кнежа 

в заседателната зала на Общински съвет-Кнежа. На заседанието от 17 общински 

съветници присъстваха 16. Отсъства Данаил Огнянов. 

Председателят на общинския съвет г-жа Катя Герговска откри заседанието в 1715 

часа. 

Общинските съветници приеха с 16 гласа „За“ следния  

 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

 

1. Докладна записка с вх. №0800-268-1/30.09.2016 година от Илийчо Пламенов 

Лачовски – кмет на Община Кнежа, относно разрешение чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ за 

изработване на ПУП-ПП за мрежите на техническата инфраструктура за изграждане на 

„ЕЛЕКТРОПРОВОД НН“ от съществуващ ТП в ПИ 739007 до ПИ 748083 по КВС на 

гр. Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен. 

2. Докладна записка с вх. №2900-28/05.10.2016 година от Валери Пламенов 

Лачовски – прокурист на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД, относно предаване на вторични 

суровини на желязото /радиатори и тръби/ от старото парно на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД. 

3. Искане с вх. №6700-394/07.10.2016 година от Таня Костадинова Цуцуманова 

– директор на ОУ „Васил Левски“, гр. Кнежа, относно тържествено честване на 85 

години от създаването на Основно училище „Васил Левски“. 

 

 Да вземат участие в заседанието присъстваха: 

1. Г-н Илийчо Лачовски – кмет на Община Кнежа; 

2. Г-н Цветомир Миловски – зам.-кмет на Община Кнежа; 
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3. Г-жа Капка Митева – зам.-кмет на Община Кнежа; 

4. Г-жа Петя Маринска – директор дирекция „Обща администрация“; 

5. Г-жа Таня Цуцуманова – директор на ОУ „Васил Левски“, гр. Кнежа. 

 

 ПО ПЪРВА ТОЧКА - Докладна записка с вх. №0800-268-1/30.09.2016 година 

от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, относно разрешение чл. 

124а, ал. 1 от ЗУТ за изработване на ПУП-ПП за мрежите на техническата 

инфраструктура за изграждане на „ЕЛЕКТРОПРОВОД НН“ от съществуващ ТП 

в ПИ 739007 до ПИ 748083 по КВС на гр. Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен, 

докладва г-ца Албена Стоянова. 

 Отношение взеха: 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси и екология предлага да 

се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се приеме докладната 

записка. 

Г-н Симеон Шарабански попита защо материалът не е разглеждан на редовната 

сесия за м. септември. 

Г-жа Катя Герговска отговори, че докладната записка е с входящ номер от 

30.09.2016 година. 

Г-н Илийчо Лачовски разясни, че архитектът не си е свършил работата навреме 

и е бил санкциониран за това. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №277 

На основание чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ, чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ и чл. 21, ал. 1, т. 11 от 

ЗМСМА и постъпило Заявление №АБ 25-274 от 29.08.2016 г. от ЕТ „Иван Миловски“, 

Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Общинският съвет на Община Кнежа на основание чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ, 

разрешава изработване на Подробен устройствен план – парцеларен план /ПУП-ПП/ за 

мрежите на техническата инфраструктура извън границите на урбанизираната 

територия за изграждане на „ЕЛЕКТРОПРОВОД НН“ от съществуващ ТП в ПИ 739007 

до ПИ 748083 по КВС на гр. Кнежа, община Кнежа, област Плевен. 
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2. Общинският съвет на Община Кнежа одобрява представеното задание за 

изработване на ПУП-ПП за изграждане на „ЕЛЕКТРОПРОВОД НН“ от съществуващ 

ТП в ПИ739007 до ПИ 748083 по КВС на гр. Кнежа, община Кнежа, област Плевен, 

което задание е неразделна част от настоящето разрешение. 

 3. Общинският съвет на Община Кнежа на основание чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ дава 

предварително съгласие за право на преминаване на линейни обекти от техническата 

инфраструктура през имоти общинска собственост на Община Кнежа за изграждане на 

„ЕЛЕКТРОПРОВОД НН“ от съществуващ ТП в ПИ 739007 до ПИ 748083 по КВС на 

гр. Кнежа, община Кнежа, област Плевен. 

Предварителното съгласие важи за срок от десет години. 

Гласували поименно: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА - Докладна записка с вх. №2900-28/05.10.2016 година 

от Валери Пламенов Лачовски – прокурист на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД, относно 

предаване на вторични суровини на желязото /радиатори и тръби/ от старото 

парно на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД, докладва г-ца Албена Стоянова. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по устройството и развитието на територията на 

общината предлага: 

1. Да се подкрепи становището на Общинска администрация; 

2. Общинският съвет да бъде информиран относно сумата, която е получена от 

предаването на вторични суровини на желязото /радиатори и тръби/ от старото парно 

на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД, и начина на нейното разходване. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага: 

1. Да се подкрепи становището на Общинска администрация; 

2. Общинският съвет да бъде информиран относно сумата, която е получена от 

предаването на вторични суровини на желязото /радиатори и тръби/ от старото парно 

на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД, и начина на нейното разходване. 

Общинският съвет взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е №278 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

3 
 



1. Не възразява срещу предаването на вторични суровини като желязо на 

радиаторите и тръбите от старата отоплителна инсталация в сградата на „МБАЛ-

Кнежа“ ЕООД и това средствата от предаването да бъдат използвани от дружеството за 

довършителни дейности по монтажа на новата отоплителна инсталация при спазване 

на действащото законодателство. 

2. Общинският съвет да бъде информиран относно сумата, която е получена от 

предаването на вторични суровини на желязото /радиатори и тръби/ от старото парно 

на „МБАЛ-Кнежа“ ЕООД, и начина на нейното разходване. 

Гласували поименно: „За“ - 15; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - 1. 

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА - Искане с вх. №6700-394/07.10.2016 година от Таня 

Костадинова Цуцуманова – директор на ОУ „Васил Левски“, гр. Кнежа, относно 

тържествено честване на 85 години от създаването на Основно училище „Васил 

Левски“, докладва г-ца Албена Стоянова. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се подкрепи 

становището на Общинска администрация. 

Постоянната комисия по икономическо развитие, бюджет, финанси, данъчна 

политика, общинска собственост и здравна политика предлага да се подкрепи 

становището на Общинска администрация. 

Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №279 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 124, ал. 2 от Закона за публичните финанси, чл. 41, ал. 2 

от Наредба №23 за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за 

местните дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на бюджета на 

Община Кнежа, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

1. Изменя т. 8 Разходи за културни и спортни мероприятия, и здравни дейности, 

одобрени от Общински съвет гр. Кнежа с Решение №60/29.01.2016 година за приемане 

бюджета на Община Кнежа за 2016 година, като актуализира Приложение №9 – 

Общински културен календар за 2016 г. със следното мероприятие: 
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„Честване 85 години от създаването на ОУ „Васил Левски“, гр. Кнежа“ със 

сумата от 1 000 лв. 

2. Актуализацията на бюджета да се осигури от преизпълнение на собствени 

приходи. 

Гласували поименно: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

След изчерпване на материалите от дневния ред, г-жа Катя Герговска – 

председател на Общински съвет-Кнежа, закри заседанието в 1730 часа. 

 

Протоколчик:                                                    Председател на ОбС: 

/Галя Късовска/                                                 /Катя Герговска/ 
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